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Интервју: ДАРКО БАЊАЦ, 
предсједник Народне партије Српске

"НЕ ЖЕЛИМО ДА ОБЕЋАВАМО 
НЕШТО ШТО НЕ МОЖЕМО 

ДА УРАДИМО, АЛИ 
ОНО ШТО КАЖЕМО ТО 
МОРАМО ИСПУНИТИ!"

Омбудсман за дјецу РС 

У ПОРАСТУ ПРИЈАВЕ 
ВРШЊАЧКОГ НАСИЉА
ЦИЈЕНЕ ВОЋА ОБАРАЈУ РЕКОРДЕ

КОНЦЕРТ
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ИЛИЋА

Приједор, 28. јуна
Трг мајора 

Зорана Карлице
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КОМЕНТАР

Позамашну 
своту нов-
ца морамо 
одвојити за 
било коју вр-
сту воћке. Да 
не причам о 
боровница-
ма, јагода-
ма, трешња-

ма, лубеници, дињи.. Да не 
причам о јајима, месу, пиле-
тини чија је цијена отишла у 
небо, као да једемо кавијар, 
а не глођемо пилећи батачић. 
Они са малим пензијама и 
платама могу чежњиво гле-
дати у сву богату понуду на 
штандовима. Гледати. А ку-
пити? Можда шаку нечега. С 
друге стране, они којима су се 
набуџили новчаници од нов-
чаница и разноразних валута 
и којима је и то мало, па би 
увијек још, па још, купују, не 
поједу, па бацају. О путовањи-
ма и љетовањима да и не 
говоримо. Ови први ће бити 
задовољни ако на Сани нађу 
неки кутак и одморе мало 
душу од свакодневних брига. 
Они други ће мало у Грчку, 
мало у Египат, мало у Хрват-
ску, Црну Гору. Па онда мало 
европских дестинација, или 
оних даљих. Али, забога сра-
мота је отићи само на једно 
мјесто. Нееее...Гдје год прије 
стигну отићи ће, сликати се на 
друштвеним мрежама, оба-
везно с алкохолом у руци (не-
што се питам да ли се они који 
се увијек сликају с алкохолом 
у руци зову алкохоличари, 
или??), вином или неким кок-
телчићем. Кад се врате фино 
препланули, свјежи и одмор-
ни презриво ће гледати у оне 
прве, онако изнурене од рада, 
врућине и биједе. Туго моја. 
Хоћемо ли и ми почети, свако 
у својој кући као онај свеће-
ник из Љубушког на миси, 
који је наишао на огромно 
одобровање вјерника када је 
упутио Богу молитву: „Од не-
запослености и скупоће осло-
боди нас Боже“. Ето! Види ли 
нас онај Главни од горе? Види 
ли како се у данашње врије-
ме награђују лоповлук, баха-
тост, крађа, шверц, отимање 
од сваког? Можда и види. 
Али док Божији бич стигне, 
па га млатне до тад они који 
муку муче с беспарицом и че-
жњом за шаком воћкица или 
иду доктору, јер на биједу 
иде и болест, или су се одав-
но помирили с чињеницом 
да емпатије одавно нема. Сит 
гладном одавно не вјерује. А 
и зашто би? Може му се. До 
тад идемо други круг молит-
ве, можда и помогне, ко ће га 
знати?! 

КОГА ГУШИ 
БЕСПАРИЦА, А 
КОГА ВИШАК?

Гордана Каурин

Кап која је прелила чашу 
међу запосленима јесте 
пожар који је 15. маја за-
хватио операциони блок.
„У операционом блоку је 
велики доток кисеоника 
који је јако експлозиван, 
плинова који користе за 

анестезију, не дај боже 
веће хаварије, већих па-
давина, шта би било. Ово 
данас нема никакву поли-
тичку позадину, да се ог-
радимо као Синдикат, ово 
је само апел радника да се 
обећано испуни. Апелује-
мо на предсједника држа-
ве, премијера и минист-
ра, да се испуни обећано. 
Обећана је прво била нова 
болница, дошли смо до 
информација да ће се ићи 
у реконструкцију, до дан-
данас није уложена марка 
у болницу Приједор“, изја-
вила је Ивана Давидовић, 
предсједник струковног 
синдиката медицинских 
сестара и техничара болни-

це Приједор.
Радници истичу да је ситуа-
ција из дана у дан све тежа. 
Предсједник Удружене 
синдикалне организације 
медицинских радника, Да-
вор Хрњић, каже да у при-
једорској болници имају 
неисправан ЦТ апарат, док 
се много бољим могу по-

хвалити приватне здравст-
вене установе и бање.
“Пацијенти трпе, ми тр-
пимо. Сада нам је у квару 
и ЦТ који је неопходан за 
дијагностику, наши па-
цијенти чекају, морамо 
их слати у друге установе, 
сада долази и сезона го-
дишњих одмора и појача-

на фреквенција пацијената 
у сваком погледу”, каже он. 
Директор болнице Андрија 
Вукотић потврдио је да је 
због обилних падавина 
дошло до продора воде и 
пожара у електро ормару 
на 1. спрату из којег се на-
пајају струјом очна и гине-
колошка операциона сала, 
као и дио 1. спрата гдје се 
налазе рађаонска сала и 
порођајно одјељење. Каже 
да је електро квар саниран, 
а дио крова закрпљен. На-
вео је да би ЦТ апарат  тре-
бало да буде поправљен 
почетком ове недјеље. 
“О свему је обавијештено 
Министарство здравља 
26. маја. До данас нисмо 
добили никакав одговор”, 
закључио је Вукотић.

ЗАПОСЛЕНИ У ПРИЈЕДОРСКОЈ БОЛНИЦИ:
"ПАЦИЈЕНТИ ТРПЕ, МИ ТРПИМО"

Запослени у Болни-
ци „Доктор Младен 
Стојановић“ упутили 
су апел предсједни-
ку Републике Српске 
Милораду Додику, 
премијеру Радовану 
Вишковићу и ресор-
ном министру Алену 
Шеранићу да испу-
не обећање о рено-
вирању приједорске 
болнице. Радници су 
на конференцији за 
новинаре поручили 
да су услови рада ве-
ома лоши, те да ни 
марка није уложена 
у реновирање ове 
здравствене установе.

Кров болнице која је 
изграђена прије 37 
година је дотрајао и 
прокишњава, па су 
поплаве у ходницима 
и канте које скупљају 
кишницу редовна сли-
ка током падавина.

Радници траже Радници траже 
боље услове радабоље услове рада

Текст:  Бојана Мајсторовић

ПРЕДУЗЕТИ КОРАЦИ КА ТРАЈНОМ РЈЕШАВАЊУ ПРОБЛЕМА БОЛНИЦЕ
Министарство здравља и социјалне заштите Републике Српске упознато је о по-
треби реконструкције или изградње новог објекта Болнице “Др Младен Стојано-
вић” у Приједору и предузети су кораци ка трајном рјешавању овог проблема, 
речено је Срни у министарству, након што су представници синдиката позвали 
надлежне да испуне обећање о реконструкцији зграде те здравствене установе. 
Из Министарства подсјећају да је 21. септембра прошле године Влада Републи-
ке Српске прихватила информацију о иницијативи Болнице у Приједору за по-
кретање активности за реализацију пројекта “Модернизација Болнице "Др 
Младен Стојановић" - санација и реконструкција постојећег објекта Ц, објекта 
психијатрије, изградња новог објекта за проширење постојећих капацитета и 
набавка нове медицинске и немедицинске опреме”. Према наведеном закључ-
ку Владе Републике Српске, Болница је задужена да изради идејни пројекат.  
Како наводе из Министарства здравља претходно су писменим путем детаљно 
обавијестили Болницу о потребним процедурама и активностима у рјешавању 
евентуалне реконструкције или изградње нове болнице, са свим набројаним ко-
рацима које је потребно предузети ради трајног рјешења, те очекују да Болница 
извијести Министарство о предузетим корацима. 

СРНА 
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СТАВ

Убише ме комарци и разноразне 
бубе. Ноћ с отвореним прозором  
лична мора, ујутро сам избројала  
само по ногама једно двадесетак 
уједа од ових крвопија.  „Стру-
чњаци“ кажу , „крв ти слатка“, ја 
додајем  има их превише и тре-
бало би нешто урадити. А не у 
град ићи, како то ради један мој 
друг, с аутаном  под мишком, с 
којим је „частио“ цијели сто, јер 
је зујкање било неиздржљиво. И 
да су само комарци у питању, већ 
има ту и скакаваца и јеленака и 
гундеља, оних што ти се док кру-
жиш стадионом,  у нади да  ћеш 
скинути холестерол, запетљају у 
косу, па ко луд  мораш да млатиш 
да га скинеш.  Попут ритуалног 
плеса. У стану сам нашла и квали-
тетан примјерак скакавца. Већег  
у животу нисам видјела, а било 
их је прилично... Покушам да га 
се отресем , а да ге не убијем. 
Послије сједнем на бицикло, пет 
минута касније, током вожње,  
тог мог скакавца, капиталца,  на-
пипам  на врату, на почетку леђа  
закачио се ко брош... Једва сам 
га се отресла. Нема савјета , ћути 
и трпи док не крене систематско 
уништавање комараца и осталих 
инсеката. Што кажу, оно са  зе-
мље и из  ваздуха. Ове недјеље 
сам се опростила од једне див-
не жене. Отишла је тихо, онако 
како је и живјела, са трагом  који 
је оставила само својим најми-
лијим. На сахрани примијетим да 
су дошли само они који су је баш 
вољели, оних који су је за живо-
та хвалили, тетошили, којим је  
несебично давала најбоље сате 
свог живота, за једно хвала, њих 
није било. Њен одлазак  ме  опет,  
и опет подсјетио на то да живот и 
тако драгоцјено  вријеме не тре-
ба губити на небитне, себичне, на  
лажљивце ... који ни мржње нису 
достојни. Ни на  паметњковиће, 
они који признају само властите 
подухвате и степенице за лични 
врх. Оне, којим кад је вама  нај-
теже, сарказмом покушавају да 
„излијече“ невољу. Не иде дру-
же, али се памти у свакој години 
која је некако и с разлогом, она 
за учење. Они ме подсјећају на 
оне крвопије с почетка приче.  
Код првих , бар накратко помаже 
аутан, код других то не иде, али 
би рецимо оно „пртина друже“ 
било сасвим пристојно  рјешење. 

ОД КОМАРАЦА
ДО СКАКАВАЦА...

Мира Згоњанин

Мјештани тврде да су ра-
дови на ископавању угља 
већ почели, али да нико то 
не жели јавно да саопшти.
 „Данас ћемо проштета-
ти до локалитета који је 
требао да буде етно село 
, односно еко центар, гдје 
је господин који је куповао 
јефтно зељму од мјештана, 
по цијени од 300-500 КМ 
говорио да ће ту градити 
етно центар. Људи се дава-
ли своју земљу да би се из-
градили приступни путеви. 
Задњих 15-20 дана видимо 
да су стигле машине и да 
су почели радове“, рекао је 
Светозар Вучковац, мјеш-
танин Бистрице. 
Он подсјећа да су претход-
но организовали и састан-
ке на којима је било и око 
150 мјештана, те да су се 
обраћали надлежним ин-
ституцијама.
„На наше захтјеве и апеле 
које су грађани упућива-
ли инспекцији, полицији 
и другим надлежним ин-
ституцијама да се обуставе 

радње, које су према свим 
одговорима које имамо за 
сада неформални јер нико 
неће да се званично изјас-
ни по том питању, папиро-
лошки нису исправни. Ова 
фирма која тренутно врши 
радове на том локалитету 
нема одговарајућу доку-
ментацију да би могла да 
ради ту врсту посла“, тврди 
Вучковац.
Мјештанин Зоран Нинић 
каже да су свјесни енергет-
ске кризе, али сматрају да 
Републику Српску не може 
спасити 100.000 тона угља 
из Бистрице.
„Мислим да је ово далеко 
више од шаке угља који 
ће се овдје ископати. Ово 
је тест за ово што зовемо 
Република Српска, тест за 

демократију, право, до-
стојанство.  Питање је  због 
чега су људи чија су имена 
исписана овдје на спомен 
плочи требали да изгину, 
је ли да омогућимо улазак 
приватника, ситне профи-
те“, упитао је Нинић.
Протестну шетњу подржао 
је и бивши градоначелник 
Приједора Марко Павић 
који је рођен у Бистрици . 
„Само копање руде би јед-
ноставно учинило да се 

једно од најљепших села 
у Приједору деградира и 
морамо се сви супротста-
вити томе. Позивам власт 
Републике Српске  да не 
чини то,  јер овај рудник 
није нешто што ће дугороч-
но бити, што се дугорочно 
планира, то је рудник за 
тренутне потребе одређе-
них корисника, након тога 
то ће сви напустити и овдје 
ће остати један хаос“, ре-
као је Павић. 

Мјештани Бистрице ор-
ганизовали су протест-
ну шетњу од друштве-
ног дома у овој мјесној 
заједници до мјеста гдје 
би требало да буде руд-
ник угља. 

Мјештани Бистрице негодују

ПРОТЕСТНОМ ШЕТЊОМ ПРОТИВ РУДНИКА УГЉАПРОТЕСТНОМ ШЕТЊОМ ПРОТИВ РУДНИКА УГЉА

Мјештани подсјећају да су се састали са градо-
начелником Приједора Слободаном Јавором, те 
да је он показао разумјевање за овај проблем. 
Поручују да су у случају изостанка реакције над-
лежних, спремни на радикланије протесте.

Текст:  Б. Мајсторовић

НАКОН ПРОТЕСТА ОГЛАСИО СЕ И ВЛАСНИК ЗЕМЉИШТА
Божо Марић, који је власник земљишта на којем је планирано истраживање за рудник лигнита, каже да је  
протестни скуп у овој мјесној заједници против експлоатације угља организовала опозиција, а не мјештани. 
“Скуп у Бистрици је политички и на њему је најмање било мјештана Бистрице, који ће имати кори-
сти од рудника, а не штету”, рекао је Марић Срни.Он каже да је сву потребну документацију за ис-
траживање добио још док је градоначелник Приједора био Марко Павић, који је  био учесник 
протестне шетње.”Павић је сву своју имовину још раније продао у Бистрици и сад жели да се 
поново политички активира. Данас је на том окупљању било најмање мјештана Бистрице, а више 
их је било из околних мјеста и Приједора и Бањалуке, јер их је политика довела”, тврди Марић. 
Када је ријеч о истраживањима на том локалитету, Марић каже да се све ради у складу са прописима.”Није 
ни било никакве експлоатације угља, већ је на једном мјесту због обилних падавина било клизиште па се 
морало санирати”, рекао је Марић. Он каже да му није јасно зашто се неко сад буни јер ће се, како наводи, 
радити о површинском копу и утврђено је да неће бити никаквог загађења нити штете за мјештане. 

СРНА
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Радници Информатив-
но-пословног центра 
“Козарски вјесник” 
прекинули су штрајк 
након што је град упла-
тио средства, чиме је 
рачун фирме одблоки-
ран, саопштио је  син-
дикат ове медијске 
куће.” Послије прегово-
ра са градоначелником, 
Слободаном Јавором, 
и испуњења захтјева, 
радници су једноглас-
но донијели одлуку да 
се прекине штрајк упо-

зорења”, наводи се у 
саопштењу  прослијеђе-
ном медијима.С градо-
начелником је, како је 
наведено, договорено 
повећање плата за 20 
одсто од 1. јануара 2024. 
године, а и раније ако 
се стекну услови за то, 
док је у току рјешавање 
систематизације рад-
них мјеста и прављење 
колективног уговора.
Синдикат је захвалио 
на подршци медијима 
и Гранском синдикату 

медија и графичара, а 
посебно извршном се-
кретару Регионалног 
синдикалног центра 
Приједор Сњежани Ра-
дић.Радници су били у 
штрајку упозорења од 
8. јуна, тражећи изми-
рење дуга за порезе и 
доприносе, повећање 
плата, систематизацију 
радних мјеста, колек-
тивни уговор и мини-
малне услове за рад. 

КВ

ГРАД УПЛАТИО СРЕДСТВА, ПРЕКИНУТ ШТРАЈК УПОЗОРЕЊА

• Након што сте напустили 
ДНС, основали сте Народну 
партију Српске. Да ли сте за-
довољни радом својих одбо-
ра и како се по Вама гледа на 
ову партију на политичком 
небу Републике Српске и Бос-
не и Херцеговине?
Није питање да ли сам ја задо-
вољан радом својих одбора, 
него да ли су они задовољни 
са мном. . И то је кључ. Ти људи 
раде на теренима од Требиња 
до Крупе на Уни и овај резул-
тат што је остварила Народна 
партија Српске од 21. 000 гла-
сова није само мој резултат. То 
је њихов резултат и свих нас 
на терену. Када сам напуштао 
ДНС покушао сам то урадити 
људски, а и сама чињеница на 
који начин смо се поздравили 
на крају, предсједник ДНС-а 
господин Ненад Нешић и ја, го-
вори довољно о томе. Било је 
тешко. Нико није вјеровао да 
ћемо успјети. Апсолутно нико! 
Не постоји предсједник поли-
тичке партије,  ни у опозицији, 
нити у позицији који је вјеро-
вао да ћемо успјети. Ја сам 
искрен. Нико није вјеровао да 
ћемо проћи цензус од 3 одсто 
и у то су вјеровали само људи 
који су приступали Народ-
ној партији Српске. Тренутно 
имамо преко 40 општинских и 
градских одбора и дан, данас 
развијамо инфраструктуру, 
јер она је основ свих будућих 
резултата. Ми смо задовољни 
оним што смо постигли, од-
носно на првим изборима на-
кон формирања партије доби-
ли смо 21. 000 гласова. Имамо 
један директан мандат, упра-
во овдје у Изборној јединици 
1. Били смо четврта странка 
по броју гласова. Ја сам увје-
рен да су сада, овог тренутка 

избори да бисмо били друга 
странка по броју освојених 
гласова у Изборној јединици 1 
и да будем до краја искрен во-
лио бих  да избори буду сутра,  
да покажемо нашу вријед-
ност. Јесмо били изненађење 
у Приједору, гдје смо освојили 
2. 172 гласа, јер то нико није 
очекивао. Радили смо тихо, 
полако, разговарали смо с на-
родом. Нисмо имали ресурсе 
које су имале друге политичке 
партије, али смо можда имали 
нешто друго. Основни прин-
цип Народне партије Српске 
јесте да ми не желимо и неће-
мо да обећавамо нешто што 
не можемо да урадимо, али 
оно што кажемо то морамо 
испунити! С друге стране наша 
национална политика је у пот-
пуности јасна. Ја захтијевам 
од свих функционера, а прије 
тога ја све то радим да јасно 
изразимо свој став и према  
уласку у НАТО, и према уласку 
у ЕУ и према свим оним пи-
тањима која се тичу Републи-
ке Српске. Ми не можемо го-
ворити да немамо симпатије 
према Русији, јер су то симпа-
тије нашег народа. Наш став 
је јасан: да не требамо ући у 

НАТО пакт по овим условима 
како диктира ЕУ захтијевајући 
да имовина буде на нивоу БиХ 
и многим другим условима. 
Морамо чувати не само своју 
имовину, него и традицију и 
наше обичаје.  
• Важите за политичког лиде-
ра који је веома близак наро-
ду...
Па, добро то бисте требали 
питати народ. Наш резултат 
је у ствари постигнут на такав 
начин. Ми смо разговарали с 
народом, да будем искрен у 
сваком тренутку, у свим дије-
ловима Републике Српске. По-
кушавамо бити присутни на 
свим догађајима, једноставно 
наши кандидати, а и ја долази-
мо из народа и никад нећемо 
дозволити да се одвојимо од 
њега. Наш главни циљ је да 
пуно радимо на међуљудским 
односима, како на нивоу пар-
тије, тако и међу народом. 
• Сваки политичар има право 
да различито размишља од 
оног другог. Међутим, када су 
интереси и заштита Републи-
ке Српске у питању да ли сви 
политичари морају стати на 
исту црту?
То и јесте проблем политике 

"НЕ ЖЕЛИМО ДА ОБЕЋАВАМО 
НЕШТО ШТО НЕ МОЖЕМО ДА 

УРАДИМО, АЛИ ОНО ШТО КАЖЕМО 
ТО МОРАМО ИСПУНИТИ!"

• ТРЕНУТНО СТАЊЕ У ОБЛАСТИ ПРИВРЕДЕ И ПОЉО-
ПРИВРЕДЕ...
Република Српска не може да се такмичи ни са зе-
мљама у окружењу, ни са било којом земљом када 
је индустрија у питању.  Мислим да требамо макси-
мално улагати у пољопривреду. То је Влада РС пре-
познала и знамо да је буџет у прошлој години био 75 
милиона марака, а у овој години је подигнут на 185 
милиона. Ту је наша шанса. Знамо да је тешко бити 
пољопривредник, увијек гледате у небо, али подсти-
цаји које даје Влада РС у свим областима пољопри-
вреде су заиста јединствени. Што се тиче економије 
Влада РС мора да ради на најнижој цијени рада, мо-
рамо достићи 1. 000 КМ за најнижу плату. И драго ми 
је што су плате у реалном сектору све веће. 

Пише:  Гордана Каурин

„Основни принцип Народне партије 
Српске јесте да ми не желимо и неће-
мо да обећавамо нешто што не мо-
жемо да урадимо, али оно што ка-
жемо то морамо испунити! Наш став 
је јасан: да не требамо ући у НАТО 
пакт по овим условима како дикти-
ра ЕУ захтијевајући да имовина буде 
на нивоу БиХ и многим другим усло-
вима. Морамо чувати не само своју 
имовину, него и традицију и наше 
обичаје.“, рекао је Бањац у екслузив-
ном интревјуу који је дао за „Козар-
ски вјесник“. Он је у разговору отво-
рено говорио о проблемима, али и 
рјешењима која могу побољшати по-
ложај грађана у Републици Српској. 

ДАРКО БАЊАЦ, 
предсједник 
Народне партије 
Српске:
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Посебна сједница Скуп-
штине града Приједора 
о рударству, заказана на 
приједлог градоначелни-
ка, биће одржана у четвр-
так, 29. јуна, најављено је 
из скупштинске службе.
Рударство у Приједору, 
тренутно стање и перспек-
тиве једина је тачка днев-
ног реда сједнице која је 
заказана за 10.00 часова.
Приликом усвајања про-
грама рада Скупштине 
града Приједора за ову 

годину, на сједници одр-
жаној 30. јануара, већина 
дискусија односила се на 
иницијативе за одржа-
вање посебних или темат-
ских сједница.Шеф клуба 
одборника СНСД-а Горан 
Велаула рекао је да је нео-
пходно припремити и одр-
жати сједнице о рударству, 
поплавама и заштити жи-
вотне средине, пољопри-
вреди, о стању у јавним 
предузећима и установама 
чији оснивач је град, те о 

туризму.Одборник СНСД-
а Александар Миљешић 
указао је на потребу да 
се посебне сједнице одр-
же и о стању у спорту и у 
култури, одборник СДС-а 
Биљана Ковачевић о бо-
рачким питањима, а пред-
сједник Скупштине града 
Игор Кнегињић из СП-а о 
шумарству, те металској и 
кондиторској индустрији. 

СРНА

ПОСЕБНА СЈЕДНИЦА О РУДАРСТВУ 29. ЈУНА

Републике Српске. Када се 
нешто договоримо, као што 
је било потписивање Спора-
зума о политичким даљим 
корацима Републике Српске 
гдје је и господин Миличевић, 
тадашњи  в.д., а сада пред-
сједник СДС-а рекао да ће то 
потписати, па се након тога 
предомислио, онда морамо 
да се замислимо.  Морамо 
знати да постоје одређене 
тачке, у којима морамо сви 
бити као један. Српско неје-
динство нас може заиста ску-
по коштати. Можемо се не 
вољети, да не кажем мрзити, 
можемо различито мислити, 
можемо једни друге напада-
ти, али у неких пет до десет 
тачака, попут Дејтонског спо-
разума, имовини, надлеж-
ностима Републике Српске, 
е  ту политичко јединство 
мора бити апсолутно изра-
жено. Нажалост, то до сада 
није био случај. Ево 21. јуна 
у НСРС иде закон којим ћемо 
јасно дати до знања високом 

представнику да се његове 
одлуке никада неће објави-
ти у Службеном гласнику РС. 
Јако је битно да то потпишу 
све политичке партије, без 
обзира да ли припадају по-
зицији или опозицији. Ја се 
надам да ће то урадити, али 
ако то не ураде онда заиста 
више нема смисла да било 
која партија из опозиције  го-
вори о националном једин-
ству у Српској. Пазите, ако 
то не потпише СДС којег је 
смјењивао високи представ-
ник и који је прошао голготу, 
или ПДП, то не могу да раз-
умијем. С друге стране  могу 
да разумијем да то не потпи-
ше Јелена Тривић, или посла-
ници господина Вукановића, 
јер они то не осјећају. Они су 
у неком другом свијету пор-
тала, ријалити шоа, међутим, 
Српску чека једна огроман 
притисак. Ми морамо имати 
одговор на то. Да би ти одго-
вори били ефективни наше 
политичко јединство је нуж-
но и неопходно. 
• Шта тренутно мислите о 
раду опозиције и оснивању 
нове политичке партије Је-
лене Тривић. Хоће ли то по 
Вашем мишљењу на било 
који начин оснажити опози-
цију?
Неких 15 година уназад опо-
зиција најављује да неће 
бити исплаћене пензије, да 
неће бити за плате, како ће 
РС да банкротира и још мно-
го тога. Тиме се у народу по-
кушава створити нервоза и 
нетрпељивост према пози-
цији, али видимо да се ништа 
по том питању не дешава. 
Да ли је тешко? Јесте. Да ли 
може боље? Може. Један 
сам од оних који увијек сма-
тра да може боље. Међутим, 
кад влада глобална рецесија, 
свјетска криза, Република Ср-
пска успијева измирити све 
своје обавезе, исплаћивати 
плате, пензије, пратити своје 
инвестиције, враћати своје 
кредите и задужења. То је 
сада вјерујте ми веома теш-
ко и некој много јачој инду-
стријској земљи, него што је 
РС, а нас има око милион на 
овим просторима. Посебно 
да поменемо притиске које 
свакодневно имамо. Нала-
зимо се у државној заједни-

ци БиХ и борићемо се за свој 
дејтонски статус. Надам се 
да ћемо се изборити, али је 
с друге стране јасно да ако не 
успијемо у таквој државној 
заједници не можемо оста-
ти, јер ћемо нестати. Када 
год српски народ није имао 
своју територију, своју сло-
боду, он је нестао са те тери-
торије. Имамо Федерацију 
БиХ, имамо Косово, имамо 
Хрватску. Све су то примјери. 
Гдје год нисмо имали ауто-
номију, или нисмо бранили 
своју слободу, ми смо неста-
ли као народ. Могу да говоре 
о економији колико год хоће, 
али када би једног дана недај 
Боже РС престала да постоји, 

да су нам плате 5. 000 евра 
ми бисмо се иселили. Због 
тога треба да се боримо за 
оно што имамо, а то је Репу-
блика Српска. Што се тиче Је-
лене Тривић она има свој пут  
и мени само једна ствар није 
јасна. Када изгубите изборе 
онда честитате побједнику. 
Када изгубите са 28. 000 гла-
сова разлике онда му добро 
честитате. Међутим, сушти-
на је да та прича о изборној 
крађи више не пије воде. То 
је стварно излизана прича. 
А што се тиче њене странке 
желим јој пуно среће. Да ли 
је тиме ојачана опозиција? 
Тривићева се посвађала са 
предсједницима СДС-а и 
ПДП-а, у сукобу је са Стани-
вуковићем, градоначелни-
ком Бањалуке, гдје је добила 
највећи број гласова. Такође 
је у сукобу са господином Ву-

кановићем, што значи да она 
напада позицију, свађа се са 
опозицијом, тако да мислим 
да с њом опозиција уопште 
није ојачала. Чак шта више 
мислим да они с њом имају 
проблем. Међутим, то је 
свакако проблем опозиције, 
она има свој пут мислим да 
начин на који води политику 
није исправан, али  желим јој 
свако добро.
• Шта је Ваша тренутна ам-
биција и као политичара 
и као директора једне од 
најзначајнијих бања (Спе-
цијална болница за физи-
калну медицину и рехаби-
литацију „Мљечаница“) у 
региону и какве су по Вама 

шансе у бањском туризму?
Здравствени туризам је тре-
нутно најјачи туризам у Евро-
пи. И он је туризам број један. 
То је Влада РС препознала и 
улагала у све бање, не само у 
Мљечаницу.Специјална бол-
ница за физикалну медицину 
и рехабилитацију „Мљечани-
ца“ је сто одсто у власништ-
ву Владе РС и то значи да је 
Влада не може продати, од-
носно не може је нико купи-
ти. До сада је у „Мљечаницу“ 
уложено двадесет милиона 
КМ. У септембру завршава-
мо бунгалове и хидро блок 
са хипербаричним коморама 
и бићемо најјачи баро цен-
тар у БиХ и други на Балкану, 
само ће Београд бити јачи од 
нас. Бунгалови су грађени од 
најсавременијег материјала.
Имамо дијагностички центар 
који има 128 слајсни ЦТ нај-

новије генерације, као и РТГ.
МГ апарат последње генера-
ције. Чекање на МГ апарат је 
до 15 дана. Имамо довољан 
број стручњака. Дакле у сеп-
тембру ћемо потпуно зао-
кружити тај здравствени дио. 
Што се тиче туристичког дије-
ла остаје нам још изградња 
спортске дворане,умјетних  
сланих језера и хотела од 150 
лежајева од 5+ звјездица, 
односно такозвани паметни 
хотел. Моја амбиција је када 
одем из „Мљечанице“ да она 
може сама да функционише 
и одговорно тврдим да ће 
2024.  и 2025. године оства-
ривати озбиљан профит. Што 
се тиче политике почетком 

новембра ћемо на ванредној 
скупштини бирати предсјед-
ника партије и највише ру-
ководство. Ја ћу вјероватно 
бити један од кандидата за 
предсједника, а можда и не 
будем. Морамо у Народној 
партији стварати један тим, 
а послије овога свега ћемо 
причати о амбицијама. 
• Ваша порука Приједорча-
нима..
Волите свој град. Вјерујте у 
себе. Мијењајте оне који вам 
не одговарају. Имате право 
да једном у 4 године изађе-
те на изборе. Ово је прелијеп 
град. Има пуно могућности у 
Приједору и јако је битно да 
се сви заједно потрудимо да 
грађани остану овдје и не-
мојмо само бити критичари. 
Идемо видјети и позитив-
не ствари које се дешавају у 
Приједору. 

• ВАШЕ МИШЉЕЊЕ О 
НОВИНАРСКОМ ПО-
ЗИВУ И ИЗМЈЕНАМА 
ЗАКОНА О КЛЕВЕТИ?
То је врло озбиљан по-
зив и није нимало ла-
ган. Међутим, овдје у 
БиХ смо себе довели 
у ситуацију да свако 
може отворити које-
какав портал, да има 
неку фејсбук групу и да 
може да напише шта 
год хоће без икакве 
одговорности. Изнес-
ене лажи имају врло 
озбиљне посљедице за 
те људе и њихове поро-
дице. Дакле, неко без 
икаквих доказа може 
да изнесе шта год хоће. 
Томе се треба стати у 
крај и због тога постоји 
измјена  Закона о кле-
вети. Не знам зашто се 
неко буни против тога? 
Имате их доста који 
вам отворено кажу: 
„Дај толико пара, па те 
нећемо нападати“. Ма, 
само нападајте. Тога је 
заиста доста!



23. јун 2023.
www.kozarski.com6. ТЕМА

‘’Кад је вруће у хладовину, 
а кад  захлади онда радим. 
Сунце зна некада бити вео-
ма опасно’’, рекао је један од 
Приједорчана. 
Стручњаци савјетују да се 
кожа обавезно мора зашти-
ти од UV зрака, нарочито 
код дјеце и особа који имају 
свјетлији тен. Савјетује се да 
у љетном периоду од 11 до 
17 часова не бораве на от-
вореном, јер сунчеве зраке 
у најгорем случају доводе до 
рака коже. 
‘’Cкоро смо  имали кампању 
за малигни меланом. Извјеш-

тај за РС, односно  извјештај 
који је стигао са Института за 
јавно здравство РС показује 
да је у порасту  број обоље-
лих од малигних болести 
коже. Малигни меланом је 
по броју изједначен између 
мушкараца и жена. Креће се 

око 57 случајева годишње, 
али зато број других карцио-
нома коже:  базоцелуларни , 
спиноцелуларни и остали су 
повећани. Цифре су око 300 
обољелих који су регистрова-
них. Укупно на годишњем ни-
воу бројка је око 2500 људи’’, 
навео је Дејан Еленков, спе-
цијалиста дерматовенеро-
лог. 
Лични је избор какву ћете 
заштиту од Сунца изабрати, 
али по препоруци стручњака 
најадекватнији  је боравак у 
природној хладовини и на-
ношење заштитних крема. 

Текст:  Ведрана Нишевић

Опрез - сунце 
има и своју 

тамну страну
ОКО 2500 ЉУДИ ГОДИШЊЕ ОБОЛИ ОД РАКА КОЖЕ

Сунце је извор свјетло-
сти и енергије. Међутим, 
његове зраке могу бити 
веома опасне по људску 
кожу. Приједорчани са 
којима смо разговарали 
кажу да се труде да врије-
ме проводе у хладу и да 
што мање буду изложени 
сунцу како не би задоби-
ли опекотине.

КОЖУ АДЕКВАТНО 
ЗАШТИТИТИ

Љето је покуцало на 
врата, а топли дани 
код многих знају да 
створе и одређене 
здравствене компли-
кације. Сунчеве зраке 
лоше се знају одра-
зити на људску кожу 
и довести до бројних 
проблема. Љекари 
поручују да је потреб-
но заштити кожу од 
Сунца, како у најго-
рем случаје не би до-
шло до рака коже.

УОЧИТЕ ПРОМЈЕНЕ НА КОЖИ НА ВРИЈЕМЕ

Кумулативни ефекти излагања сунцу повећа-
вају ризик од оштећења станица, бора на 
кожи, старачких пјега, актиничне кератозе и 
рака коже, па и најопаснији тип оштећења 
коже – меланом. Уколико примјетите било 
какве промјене на кожи, препорука је да од-
мах посјетите љекара. 

Дејан Еленков, специјалиста дерматовенеролог

Град Приједор и ове године 
организује традиционалну 
манифестацију ‘’Конферен-
ција беба’’, која ће бити одр-
жана у понедјељак, 26. јуна, 
у Љетној башти у Приједору. 
Регистрација учесника је од 

09. 00 часова, а почетак Кон-
ференције у 10. 00. Родитељи 
могу да пријаве све бебе 
рођене од Видовдана прош-
ле године. Биће приређен 
богат програм уз дјечије ани-
маторе и бројне поклоне. 
“Градоначелник ће ове годи-
не први пут, а то ће постати 

традиција, златницима на-
градити бебе рођене на 16. 
мај, Дан града. Ове године су 
то три бебе, а ту је и велики 
број поклона који пристиже 
од наших привредника, јав-
них предузећа и установа. 
Градоначелник ће даровати 
и трочлано предсједништ-

во које чине најмлађа, нај-
старија и беба са највише 
браће и сестара’’, истакла је 
Оливера Брдар Мирковић, 
начелник Одјељења за обра-
зовање, здравство, социјал-
ну заштиту, пронаталитетну и 
демографску политику града 
Приједора. 

‘’Конференција беба’’ одр-
жава се у више градова у 
Републици Српској, а циљ је 
промовисање породичних 
вриједности и јачање свије-
сти о значају породице.

КОНФЕРЕНЦИЈА БЕБА У ПОНЕДЈЕЉАК У ЉЕТНОЈ БАШТИ

Текст:  В. Нишевић
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Почео је први уписни рок у 
средње школе, који траје до 
30. јуна. Све школе у При-
једору уписују по четири 
одјељења, осим Електро-
техничке школе која уписује 
пет. Поред јунског, ученици 
имају на располагању и јул-
ски уписни рок. Као и сваке 
године приликом уписа у 
средњу школу, највећа гужва 
била је испред Медицинске, 
Електротехничке и Машинс-
ке школе. Очекивања учени-
ка су да ће бити примљени у 
жељено занимање. 
‘’Уписујем смјер инфомацио-
не технологије, то ме занима 
тако да ћу то уписати’’, рекао 
је Иван Вуруна. 
Интересовање ученика није 
изостало ни за Угоститељско-
економску школу. 
‘’Желим да се упишем у ову 
школу зато што већ имам 
искуства као конобар. Моји 
држе сластичарну и желим 
да радим тај посао’’, додао је 
Дарко Матијаш. 
Из Електротехничке шко-
ле наводе да уписују пет 

одјељења зато што је у прет-
ходним годинама владало 
велико интересовање за ову 
школу, па су хтјели да  што 
више ученика упише жеље-
но занимање. 

‘’Ми ове школске године 
уписујемо пет одјељења, 120 
ученика. Образујемо учени-
ке два одјељења за смјер 
инфомационих технологија, 
једно одјељење  техничар 

електронике, аутоелектри-
чар и електроинсталатер’’, 
истакао је Зоран Мршић, 
директор Електротехничке 
школе Приједор. 
Резултати за ученике који 

имају преко 60 бодова, биће 
познати већ крајем седмице. 
За ученике који имају мање 
од 60 бодова, упис почиње у 
понедјељак, 26. јуна.
‘’Задржавамо оне документе 
који испуњавају то правило 
да дјеца имају преко 60 бо-
дова.  За сву дјецу има мјеста 
и да ли ће уписати жељено 
занимање зависи искључи-
во од тога какве резултате 
доносе из основне школе’’, 
додала је Дражена Мршић, 
предсједник Актива дирек-
тора средњих школа Прије-
дор. 
Први уписни рок траје до 30. 
јуна, а други од 3. до 14. јула. 
Приједорске основне школе 
завршило је око 540 ученика.

Текст:  В. Нишевић

ПОЧЕО УПИС У СРЕДЊЕ ШКОЛЕ

Највеће интересовање за Медицинску, Електротехничку и Машинску школу

Угоститељско-економска школа Електротехничка школа

У књижарама би до авгу-
ста требало да стигну нови 
уџбеници. Били су потребни 
због измјене и модерниза-
ције наставних програма као 
и увођења нових предмета, 
појашњавају у Заводу. 
“У школској 2023/24. години 
имамо по 12 нових уџбеника 
за основну и средњу школу. 
Прије почетка наставе биће 
обезбијеђени сви уџбеници. 
Већ је доступан велики број, с 
тим да остају још 3-4 наслова 
која су ове године одобрена 
и која чекамо за септембар. 
До 4. августа би сви уџбеници 
требало да буду у књижарама 

Завода”, рекла је Весна 
Суботић, изврш-
ни директор 
Сектора из-
давачке 
дјелат-
н о -
сти.

Неки 
од но-
вих уџбе-
ника су ди-
гитални свијет 
за трећи разред 

основне школе и читанка за 
други разред средњих струч-

них школа за трогодишње 
занимање. У школама су 

свјесни да нова школ-
ска година доноси и 

нове садржаје у не-
ким предметима, 

јер се наставни 
програми мо-
дернизују.  

“Вријеме иде, 
школски сис-

тем се развија и 
уџбеници се мо-

рају прилагођавати 
садржајно времену 

у којем живимо”, ре-
као је Здравко Будимир, 

предсједник Актива дирек-
тора основних школа. 

И ове године родитељима је 
омогућена куповину на рате. 
Завод даје могућност купови-
не на четири мјесечне рате, а 
родитељи бирају број рата и 
њихов износ. Цијене остају на 
нивоу прошлогодишњих.
“Својим купцима, као и ра-
нијих година, обезбиједи-
ли смо могућност куповине 
уџбеника на рате, од 10. маја 

до 10. августа. Сви заинтере-
совани могу доћи у књижаре 
Завода за уџбенике и закљу-
чити уговоре с нама. На тај на-
чин својим школарцима обез-
биједиће уџбенике, школски 
прибор, руксаке и све оно што 
им је потребно за школску го-
дину”, рекла је Суботићева.

У књижарама до августа - У НОВОЈ ШКОЛСКОЈ ГОДИНИ 24 НОВА УЏБЕНИКА

Од наредне школске го-
дине, ђаци у Републици 
Српској имаће 24 нова 
уџбеника за основну и 
средњу школу. То је било 
потребно због измјене и 
модернизације наставних 
програма те увођења но-
вих предмета, објашња-
вају у  Заводу за уџбенике 
и наставна средства Репу-
блике Српске. 

НОВИ ПРЕДМЕТИ

Из ресорног министарства раније је 
потврђено да се у основне школе у 
Републици Српској од наредне го-
дине уводи нови предмет хуманост 
и безбједност за девети разред, а у 

средњим ће то бити изборни предмет. 

Текст:  Деборах Совиљ

Модернизација наставних програма и 
увођење нових предмета
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Након бесплатне школе те-
ниса, традиционалним За-
вршним концертом СКУД 
„Др Младен Стојановић“ 
настављена је манифеста-
ција „Приједорско љето 
2023“. Пред пуним трибина-
ма Спортске дворане „Мла-
дост“ низале су се фолклор-
не кореографије, фолклорне 
групе, од оних дјечијих, до 
извођачког ансамбла, као и 
пјесме женске вокалне гру-
пе. Прави куриозитет кон-
церта је било премијерно 
извођење чак двије нове 
кореографије, што је права 

ријеткост, чак и код профе-
сионалих ансамбала. Бројни 
аплаузи и овације су попра-
тиле извођење кореографије 
„Свадбени обичаји са Ко-
заре“. Изворна пјесма, тра-
диционални обичаји, игра, 
цијела једна прича, која је 
стала у неких десет минута, 
изазвавши код публике оду-
шевљење и бројне емотивне 
реакције.
„Дуго смо се припремали. 
Најприје смо посегнули за 
литературом, онда смо мало 
били на терену, распитивали 
се, око пјесме нам је помогао 
господин Слободан Брдар. А 
онда су се низале пробе које 
су често дупло дуже трајале,“ 

рекао нам је Младен Радић, 
кореограф Друштва.
СКУД „Др Младен Стојано-
вић“ у свом програму има 
сада већ преко педесет 
фолклорних кореографија. 
Публика је видјела неке од 
најбољих и најатрактивнијих, 
које су, осим извођачког ан-
самбла изводила нека нова 
дјеца, неки нови играчи. 
„Континуиран рад је један од 
услова да се добије квали-
тет, а тимски рад да овакве 
манифестације успију. Наша 
дјеца, након десет година иг-
рања и напредовања у шко-
ли фолклора, постају прво-
тимци способни да одиграју 
све. И вечерас су то показали 

и ја им од срца честитам,“ ре-
кла нам је Мара Ећим, пред-
сједник Друштва.
Крај концерта је обиљежила 
друга премијера: „Игре из 
косовског Поморавља“, иг-
рачки захтјевна и атрактивна 
кореографија.
„Ово је био један сложен 
задатак. Требало је лијепо 
сложити музику, пјевање, 
игру и вјерујем да смо у томе 
успјели“, каже Небојша Алек-
сић, секретар Друштва, који 
је био задужен за музику и 
рад са вокалном групом и 
другим пјевачима. „Из овог 
Завршног концерта смо из-
двојили дио нашег програма 
који ћемо извести касније. 

Наиме, наш тамбурашки 
оркестар и женска вокална 
група ће своје цјеловечерње 
концерте извести половином 
јула, што је такође у оквиру 
„Љета културе“. Тиме смо 
свима дали довољно просто-
ра да покажу свој рад и труд. 
Поред свега тога слиједе нам 
припреме за гостовање на 
фестивалу фолклора у Порту-
галији, гдје путујемо у трећој 
декади јула. То је престижни 
фестивал који је одржава по 
стандардима ЦИОФФ-а, нај-
веће организације фолклор-
них фестивала на свијету“, 
додао је Алексић.

У Позоришту Приједор про-
теклог викенда  одржано је 
прво вече 9. Међународног 
фестивала „Козара и при-
јатељи“ на којем су насту-
пали чланови пет култур-
но-умјетничких друштава 
из Словеније, Хрватске и 
Републике Српске. Фести-
вал је организован у оквиру 
„Приједорског љета 2023“, 
а његов домаћин је Култур-
но-умјетничко друштво „Ко-
зара“.
„Наступали су КУД „Ново 
Место“ из Словеније , СКУД 
„Кочевје“ из Словеније, 
Удружење гуслара Слове-

није, пријатеље из КУД-а 
„Вретено“ из Ријеке и КПД-
а „Васо Пелагић“ из Пела-
гићева тако да је све  при-
ликом наступа наше дјеце 
било разиграно и распјева-
но“, рекао је Младен Ста-
кић, предсједник КУД-а „Ко-
зара“. 
У четвртак 22. јуна у Позо-
ришту Приједор је одржано 
друго вече фестивала „Ко-
зара и пријатељи“ када су 
уз домаћине наступали и 
чланови КУД-а „Дукати“ из 
Крагујевца из Србије и чла-
нови КУД-а „Мокра Гора“ из 
Зубиног Потока са Косова и 
Метохије.

ОДРЖАН 9. МЕЂУНАРОДНИ ФЕСТИВАЛ 
"КОЗАРА И ПРИЈАТЕЉИ"

Текст:  Б. Мајсторовић

Текст:  Бојана Мајсторовић
           и Небојша Алексић

Манифестација "Приједорско љето 2023"

СКУД "ДР МЛАДЕН СТОЈАНОВИЋ" СКУД "ДР МЛАДЕН СТОЈАНОВИЋ" 
- ПРЕМИЈЕРНО ДВИЈЕ НОВЕ КОРЕОГРАФИЈЕ- ПРЕМИЈЕРНО ДВИЈЕ НОВЕ КОРЕОГРАФИЈЕ
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У Омарској је организова-
но друго по реду дружење 
пензионера. Присуствовало 
је око 350 пензионера из 
Омарске, Бистрице , Ламо-
вите, али и њихови гости из 
осталих мјеста. 
“Овдје се дружимо, скупи-
мо се,  па свако има своје 
мишљење, стичемо прија-
теље и увијек има новина, 
а ко мало више зна причати 
боље прође”, каже Милорад 
Пушац, предсједник Удру-
жења пензионера Омарска.  
Предсједник Удружења 
пензионера Петров Гај-Тр-
нопоље Драгољуб Мејакић 
подсјећа да је прво дружење 
било прошле године.
“Ми  смо то покренули са 

150 људи, а сада је дошло  
350 људи. Причају о виси-
ни пензија, бањама, знамо 
какве су код нас пензије, то 
је све минимналац “, каже 
Мејакић.
Предсједник Удружења пен-
зионера града Приједора 
Слободан Брдар прича да на 
подручју Приједора имају 23 
мјесна удружења пензионе-
ра. 
“Сваке године, захваљујући 
граду Приједору и градона-
челнику града Приједора, 
Слободану Јавору и њего-
вим сарадницима Удружење 
пензионера града је у прили-
ци да помогне организцију 
дружења мјесних удружења 
на терену, ми смо мислили 
да то градско удружење на-
прави једном годишње дру-

жење, али имајући у виду да 
нас има 15.000 то је немо-
гуће, нити има прилике нити 
простора “, рекао је Брдар.
Предсједник Удружења пен-
зионера Републике Српске 
Ратко Трифуновић тврди 
да је приједорско градско 
удружење најактивније, те 
да има најбољу сарадњу са 
Градском управом. 
“Приједор има најбољу 
Градску управу и најбољег 
градоначелника који заиста 
разумије нашу трећу генера-
цији и помаже, не само ова 
дружења, помаже бањско 
климатску рехабилитацији, 
угроженим пензионерима и 
увијек је та конекција и са-
радња најбоља у Републи-
ци”, тврди Трифуновић. 

Текст:  Б. Мајсторовић

  ДРУЖЕЊЕ ПЕНЗИОНЕРА У ОМАРСКОЈ

Женски камерни хор “А Ви-
ста” одржао је у Галерији 
“Сретен Стојановић” цјело-
вечерњи концерт на којем су 
извели жанровски и језички 
различите композиције. Чуле 
су се пјесме на бугарском, 
македонском, српском, енг-
леском и грчком језику.

“Настојимо да задовољимо 
нашу публику, да пјевамо 
различите композиције и да 
савладавамо све тешке за-
датке које оне носе: од из-
говора, превода, значења 
тог текста, па до онога што 
је композитор замислио да 
искаже тиме”, рекла је Бран-
ка Настић Марчетић, дири-
гент “А Висте”.

Тренутно имају 18 чланица. 
Како кажу, нема старосне 
границе нити је потребно да 
претходно буду музички пот-
коване. Битно је да, по рије-
чима Настић Марчетићеве, 
гаје љубав према хорском 
пјевању, да се друже и схвате 
музику те вјежбајући постиг-
ну резултате. Чланица “А Ви-
сте” већ пет година је Мира 

Калинић, која каже да се при-
је тога није бавила пјевањем.
“Била сам потпуни аматер. 
Отишла сам на њихов кон-
церт у Музеју Козаре и вео-
ма ми се допало то што дје-
војке раде. Одлучила сам да 
се пријавим на аудицију. У 
почетку сам мислила да је то 
лако и једноставно, међутим 
када сам видјела колико тре-

ба вјежбања, усклађености и 
свега да би то заиста добро 
звучало, схватила сам да је 
то озбиљно”, рекла је Кали-
нићева која истиче да члани-
це “А Висте” краси то што све 
раде уз шалу и другарство.
Бити дио овог хора пред-
ставља излаз из свакоднев-
нице, да једном седмично 
посвете сат-два себи и ужи-
вају у пробама, рекла је На-
таша Вучковић која је члан “А 
Висте” седам година.
“Почело је као дружење, 
јер су моје кћеркице члано-
ви хора ‘Вилењаци’  који је 
под водством Бранке Настић 
Марчетић. Тако сам чула да 
су се и маме прикључиле 
хору, па сам почела. Година-
ма пјевамо заједно, наступа-
мо, путујемо, дружимо се и 
ван хора”, истиче Наташа.
 Хор је основан прије седам 
година, а  од 2020. дјелује у 
оквиру приједорског Удру-
жења за очување традиције.  
Концерт је одржан у оквиру 
манифестације “Приједорско 
љето”.

ОДРЖАН КОНЦЕРТ ЖЕНСКОГ КАМЕРНОГ ХОРА "А ВИСТА"
Текст:  Деборах Совиљ

Са концерта у приједорској галерији

Представници града Прије-
дора и ове године органи-
зују акцију ‘’Уреди свој врт 
2023’’. Циљ је промоција 
животног и радног просто-
ра у граду и приградским 
насељима. Акција је поче-
ла 12.6 и траје до 30.6. 
‘’Заинтересовани могу да 
пријаве своја дворишта, 
балконе, простор испред 
стамбених зграда као и 
школска дворишта. Тре-

ба само да се пријаве на 
број телефона, оставе своју 
адресу, контакт телефон 
и након 30.6 комисија из-
лази на терен и обилази 
пријављене. Позивамо све 
наше суграђане да учест-
вују у овој акцији’’, истакла 
је Тања Ећим, самостални 
стручни сарадник за зашти-
ту животне средине.
Грађани се могу пријавити  
на број телефона 052-245-
187 сваким радним даном 
од 08:00 до 15.00 часова. 

У ТОКУ АКЦИЈА 
"УРЕДИ СВОЈ ВРТ"

Текст:  В. Н.
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Већина грађана једва чека 
љетни период и сезону го-
дишњих одмора, да могу 
отићи ван града 
и уживати на 
приморју или 
некој другој 
дестинацији. 
Неки притом 
неопрезно 
дијеле те 
и н ф о р м а -
ције на друш-
т в е н и м 
м р е -

жама, заборављајући да про-
валници често користе одсу-
ство власника, за провале и 
пљачкање стамбених објека-
та. Приједорчани кажу да се 

труде да заштите личну 
имовину прије одла-

ска на одмор. 
‘’Људи треба да 
воде рачуна о томе, 
јер свашта се деша-
ва, поготово у за-
дње вријеме. Свако 
треба да заштити 
личну имовину на 
најбољи могући на-

чин’’, рекао 
је један 

од суг-

рађанa. 
Из Полицијске управе При-
једор апелују на грађане 
да превентивним мјерама 
заштите имовину у сезони 
годишњих одмора и случаје-
вима дужег одсуствовања из 
домова. 
‘’Имајући у виду предстојећи 
период туристичке сезоне 
и долазак наших људи који 
раде у иностранству, на наше 
подручје, самим тим и воз-
ила на путним фреквенција-
ма, апелујемо на грађане да 
поштују саобраћајна правила 
и прописе, и да приликом 
дужег одсуства наших грађа-
на из Приједора предузму 
све потребне мјере  прили-
ком одласка на годишњи од-
мор како би заштитили своју 
имовину у становима од 
потенцијалних извршилаца 
кривичних дјела’’, истакао је 

Драган Милојица, начелник 
Полицијске управе Приједор.  
Грађанима се савјетује да 
провјере да ли су све добро 
закључали, да не спуштају 

ролетне до краја те да замо-
ле особу од повјерења да по-
времено обиђе њихову кућу 
или стан.

ЗАШТИТИТИ ИМОВИНУ У СЕЗОНИ ГОДИШЊИХ ОДМОРА
Текст:  В. Нишевић

Драган Милојица, начелник ПУ Приједор

У свјетлу недавних трагичних 
догађаја у БиХ и окружењу, 
гдје су починиоци били ма-
лољетници, поставља се 
питање ко је погријешио, 
кућно васпитање, образов-
не установе или друштво у 
цјелини. Неки сматрају да је 
погрешно од школе очекива-
ти да васпитава дјецу, јер она 
има превенствено образовну 
функцију, док васпитање тре-
ба понијети од куће.  
“Мислим да је суштина про-
блема код родитеља. Према-
ло тражимо од наше дјеце. 
Она нису 
суоче-
на са 
про-

блемима које треба да рије-
ше, родитељи им све рје-
шавају сами. Од почетка их 
хвалимо за све што ураде, 
укључујући и садржај њихо-
ве ноше, умјесто да будемо 
реалистични. Треба одвојити 
љубав и педагогију. Можеш 
вољети своје дијете, а бити 
строг према њему”, рекао је 
Приједорчанин Синиша Вуја-
ковић. 
Током прошле године, инсти-
туција Омбудсмана за дјецу 
Републике Српске  заприми-
ла је 116 пријава којима се 

указује на различите обли-
ке насиља над дјецом. У 
порасту је и број пријава 
вршњачког насиља. У 
Омбудсману ове годи-
не планирају да ураде 

посебан извјештај о насиљу, 
гдје би сама дјеца говорила о 
тој теми.
“Питаћемо дјецу да ли има 
насиља у њиховој школи и 
међу њиховим вршњацима, 
какав је њихов однос једних 
са другима, а какав према 
одраслима. Уопште каква је 
реакција одраслих према том 
насиљу, можда ми шаљемо 

погрешну поруку дјеци, мо-
жда ми не реагујемо на њи-
хове потребе”, рекла је Гор-
дана Рајић, омбудсман за 
дјецу РС. 
Десет година је прошло од 
доношења Протокола о по-
ступању у случају насиља, 
злостављања и занемари-
вања дјеце, укључујући све 
облике, па и вршњачко на-

сиље. Према том протоколу, 
Министарство породице, ом-
ладине и спорта РС задуже-
но је за вођење јединствене 
евиденције о случајевима 
насиља. Међутим, у пракси 
то још није успостављено, 
истиче Гордана Рајић. Охра-
брује, додаје она, то што је 
Министарство просвјете и 
културе РС најавило да ће 
у наредном периоду бити 
обједињени сви акти који се 
односе на насиље.
“Надам се да ћемо коначно 
имати нове и ревидиране 
протоколе, али и  евиденције, 
гдје ћемо моћи да пратимо 
те показатеље и да видимо 
да ли је заиста у порасту на-
сиље или се само више при-
јављује”, рекла је омбудсман 
за дјецу РС.  
Стручњаци указују на важ-
ност породице.
“Све оно што нас представља 
као људска бића, долази из 
породице, а исто тако ми се 
одређујемо као људско бића, 
зависно од тога како се одно-

симо према својој породици, 
тако да је породицу важно 
чувати. У данашњим изазо-
вима, основни је задатак за-
штитити, одржати, сачувати 
породицу баш онаквом каква 
она треба да буде у свом из-
ворном смислу”, рекла је ра-
није у изјави за медије психо-
лог Вања Дејановић.

Текст:  Деборах Совиљ

Породицу и школу не треба доживљавати као одвојене цјелине. Између 
родитеља и школе мора да постоји сарадња, јер васпитање и образовање 
започето код куће, а настављено у школи, треба да се надовезује једно на 
друго, мишљења су многи. У фокус треба ставити и позитивне примјере, 
оно добро што се дешава у школама. Превише се прича о насиљу, па се 
стиче утисак да данашња омладина нема способност емпатије. То, међу-
тим, у стварности није случај, поручују из институције Омбудсмана.

Након масовног убиства 
које је починио малољет-
ник у Србији, јавност у 
БиХ узнемирио је недав-
ни случај у основној шко-
ли у Лукавцу, гдје је уче-
ник пуцао у наставника. 
Не треба се бавити само 
посљедицама, већ и уз-
роцима насиља, савјетују 
стручњаци, указујући на 
важност превентивног  
дјеловања. 

Омбудсман за дјецу РС - У ПОРАСТУ ПРИЈАВЕ ВРШЊАЧКОГ НАСИЉА

 Гордана Рајић: прошле године запримљено 
116 пријава насиља над дјецом

Вршњачко насиље 
није само оно које 
се дешава у школи 

(илустрација)
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Унијат каже да је његов прио-
ритет ријешити највеће про-
блеме овог ловачког удру-
жења које има 640 ловаца и 
ловну површину од 45.000 
хектара.
„То је мукотрпан рад, имамо 
пуно проблема, пуно рје-
шавања започетих посло-
ва, многе ствари морамо на 

ловно техничким, ловно уз-
гојним објектима и надам се 
да ћемо у овом мом мандату 
будућем завршити“, рекао је 
он.
Предсједник Скупштине овог 

удружења у наредне четири 
године биће Драган Згоња-
нин.
„У наредном периоду 
прво планирам доно-
шење неких аката и 

крат-
к о р о ч -
ног, односно средњорочног 
плана рада ЛУ „Мраковица“ 
Приједор, провођењем ре-
довних активности вођења 
удружења, финансијког пла-
на и осталог“, рекао је Згоња-
нин.

Ловци истичу да је највећи 
проблем  надокнада ште-
те у саобраћајним незгода-
ма. Наиме, у случају да се 
возачи сударе са дивљачи 
на путу, на којем не постоји 
саобраћајни знак који упо-
зорава на дивљач,  штету на 
возилу мора да надокнади 
ловачко удружење. 
Из Ловачког савеза Српске 
кажу да су тражили од ло-
калних заједница и преду-
зећа која одржавају путеве 
да постављају саобраћајне 
знакове на мјестима гдје 
има дивљачи. Тврде да им 
је у одговорима наведено да 
ловачка удружења нису над-
лежна за утврђивање мје-
ста на којима се постављају 

знакови. Сматрају да је то 
избјегавање одговор-

ности. 
 „Нигдје у  свијету 

на ауто-путевима 
не постоји знак 
дивљач на путу. 
Извођач радо-
ва, титулар пута 
је одговоран за 
штете. Код нас 
није тако у пра-
кси ,него је кри-

во ловачко удру-
жење, тако да ми 

сада и мијењамо 
закон како би на-

шли рјешења за те, 
по нама горуће пробле-

ме . То су огромна средст-
ва, чули смо у извјештају да 
је ЛУ „Мраковица“  имала 
100.000 КМ штета. Удружење 
не може да опстане на та-
кав начин“, рекао је Живојин 
Лазић, генерални секретар 
Ловачког савеза Републике 
Српске.

ИЗВЈЕШТАЈНА И ИЗБОРНА СКУПШТИНА 
ЛОВАЧКОГ УДРУЖЕЊА "МРАКОВИЦА"

Радници предузећа „Топла-
на“ ових дана раде на ремон-
ту топловодне и вреловод-

не мреже, као и котловског 
постројења. За овај редовни 
ремонт „Топлана“ годишње 
утроши око 150.000 КМ. Вр-
шилац дужности извршног 
директора техничког сектора 
у „Топлани“ Зоран Драгојевић 

каже да ће бити  уклоње-
ни сви кварови, који су 

уочени током сезоне 
гријања и интервент-

но поправљени.
„Урадили смо већ 
неколико крупних 
захвата у граду, 
неки од њих су 
прикључак за Цр-
вени солитер гдје 
је замијењен дио 

вреловодне мре-
же, затим у граду 

иза зграде Суда,  дио 
топловодне мреже је 

измијењен, дио врело-
вода у Рудничкој улици, 

дио код Ауто-мото друштва. 
Тренутно радимо замјену 
вреловодне мреже у склопу 
реконструкције улице Ми-
троолита Петра Зимоњића. 
Овдје у „Топлани“ радимо 
реконструкцију котловског 

постројења, чистимо кот-
лове као и сваке године“, 
објашњава Драгојевић. При-
једорска „Топлана“ има око 
3.500 корисника. Из „Топла-
не“ наводе да је прошла греј-
на сезона успјешно заврше-

на.  Из овог предузећа тврде 
да ће њихове услуге, на које 
немају притужбе, бити још 
боље у наредној грејној сезо-
ни. Замјену мреже у улицама 
које се реконструишу финан-
сира и град Приједор.

У ТОКУ РЕМОНТ МРЕЖЕ ПРИЈЕДОРСКЕ "ТОПЛАНЕ"

Зоран Драгојевић

Ремонт мреже

Младен Унијат поново је 
изабран за предсједни-
ка Ловачког удружења 
„Мраковица“. Изабран је 
и нови предсједник Скуп-
штине овог удружења 
као и чланови управног и 
надзорног одбора. Одр-
жана је и извјештајна 
Скупштина, а разматра-
ни су и горући проблеми 
попут надокнаде штете 
током саобраћајних нез-
года са дивљачи.

У случајевима када је 
на путу постављен сао-

браћајни знак који упозорава 
на дивљач, штету на возилу сно-

си осигуравајуће друштво са којим 
је Ловачки савез склопио уговор. Из 
Савеза истичу да путеви нису ловна 
површина и да зато ловачка удру-
жења не могу одговарати за штету 
на возилима. Желе да то буде  дио 

и новог  Закона о ловству. У Ср-
пској има око 80 ловачких 

удружења са око 25.000 
чланова.

ЛУ Мраковица

Супштина лу Мраковица

Текст:  Б. Мајсторовић

Текст:  Бојана Мајсторовић
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Ђурђица Јовчић најприје се 
добро информисала о вак-
цинацији против хуманог 
папилома вируса, а онда она 
и њен супруг више нису има-
ли дилема. Вакцинисали су 
старијег сина, јер је то, како 
је рекла, у интересу заштите 
здравља њиховог дјетета.
“Вакцинисали смо нашег 
тринаестогодишњег сина, а 
одлучили смо се на тај потез, 
зато што смо хтјели да буде 
заштићен. Прије тога смо ми-
слили да је та вакцина битна 
само за дјевојчице, али када 
смо се боље информисали, 
одлучили смо се да га ипак 
вакцинишемо. Планирамо 

исто и са млађим сином, 
када буде у узрасту за вакци-
нацију”, рекла је Ђурђица.
Вакцинација против ХПВ-а у 
Републици Српској почела је 
прије два мјесеца. У Прије-
дору се обавља у Хигијенско-
епидемиолошкој служби, 
радним данима од 8.00 до 
14.00 часова. Право на бес-
платну вакцинацију 
имају дјеца оба 
пола узраста 
од 11 до 
14 го-
дина, 
а 

свако дијете које започне 
вакцинацију до 15. рођен-
дана има право да бесплат-
но добије и наредну дозу 
до комплетирања вакцина-
ције. У Институту за зашти-
ту здравља РС подсјећају на 
важност вакцинације против 
ХПВ-а која се одавно при-
мјењује у другим земљама. 

“Постоји значајно 
и н т е р е с о -

вање и 
с х в а -

тање значаја и до сада ни-
смо имали пријављених зна-
чајних нежељених догађаја 
на вакцинацију. Међутим, 
сам процес се не одвија 
равномјерно у свим домо-
вима здравља у Републици 
Српској. Још имамо домо-
ва здравља у којима није 
започела вакцинација или 
су дали мали број доза вак-
цина. Генерално, у већим 
градовима вакцинација на-
предује боље него у мањим 
срединама. Надамо се да ће 
у наредном периоду и уста-
нове које се још припремају, 
вакцинацију започети и про-

водити успјешно”, изјави-
ла је за “Српскаинфо” Јела 
Аћимовић, епидемиолог 
и помоћник директора за 
медицинске послове у Ин-

ституту за јавно здравство 
РС. 

Из приједорског Дома 
здравља обавјештавају роди-
теље да ће у наредним дани-
ма овлаштени здравствени 
радници ове установе об-
ављати телефонско позивање 
и заказивање заинтересова-
них за вакцинацију, како би 
се избјегла могућност да због 
недовољне информисаности 
неко дијете пропусти могућ-
ност бесплатне вакцинације. 
Све додатне информације 
о процесу и значају вакци-
нације против ХПВ могу се 
добити на бројеве телефона 
052/238-104 и 066/705-747, 
као и на интернет страници 

www.domzdravljaprijedor.ba. 
Вакцину је у Српској прими-
ло 864 дјеце узраста од 11 до 
навршених 15 година, те 146 
грађана који су изнад ове 
препоручене старосне доби. 

Текст:  Деборах Совиљ

У Приједору за два мјесеца дата 41 доза вакцине против ХПВ-а 

ПОЗИВ ЗА ВАКЦИНАЦИЈУ ДЈЕЦЕПОЗИВ ЗА ВАКЦИНАЦИЈУ ДЈЕЦЕ
Из Дома здравља Приједор 
позивају родитеље да иско-
ристе право на бесплатну и 
препоручену вакцинацију дје-
це против хуманог папилома 
вируса /ХПВ/ која се обавља 
у Хигијенско-епидемиолош-
кој служби ове установе. Пра-
во на бесплатну вакцинацију 
имају дјеца оба пола, узраста 
од 11 до 14 година.

Око 200 жена у Српској годишње оболи од карци-
нома грлића материце као једног од најчешћих ма-
лигних болести које покреће ХПВ вирус, док око 50 
њих умре.

Због витамина које садржи 
воће би требало да буде дио 
свакодневне исхране. Поје-
дини грађани истичу да се без 
воћа не враћају из куповине. 
Међутим, примјећују да су и 
цијене ове године много веће 
и да зато поједино воће 
купују на граме. Да 
су овогодишње 
цијене воћа 
р е к о р д н е , 
примјећују 
и тргов-
ци.  „Ра-
дим на 
Г р а д -
с к о ј 
т р ж -
н и ц и 
28 го-
д и н а . 
Никада 
ц и ј е н е 
нису биле 
веће, а ни-
када лошија 
роба”, каже 
Жељко Перовић, 

влас-
н и к 

трговач-
ка радње 

“Воћар”.
Он додаје да су јагоде претеж-
но из Србије које коштају и до 
седам КМ, док су трешње још 
скупље.
„Трешње су прошле године 
биле  5, 6 КМ, а ове године су 
8, 9 КМ,  чак има и од 10 КМ.  Ја 
не набављам те што су 10 КМ 
јер немам коме продати. Стиг-
ле су малине из Миљаковаца 
, екстра су и екстра им је ције-
на. У пиљари малине у малим 
корпицама коштају три, чети-
ри КМ, ове на мом штанду су 
од пола килограма пет мара-

ка, тако 
је било и 
п р о ш л е 
године “, 
п р и -
ч а 

Перовић.
Из Удружења за заштиту по-
трошача „Дон” наводе да па-
прена цијена сезонског воћа 
оставља утисак да су поску-
пљења свега и свачега наша 
ралност.
„За килограм трешања дати 
девет КМ или за килограм 
јагода осам, девет КМ, док 
је она здјелица од  450 грама 
по шест, седам КМ по трго-
вачким центрима, изузетно 
висока цијена. Ово је воће 
које изузетно брзо калира 
и пропада и није нам јасно 
да ли је у интересу зашто је 
у  интересу трговцима да им 
роба пропада, а да не снизе 
цијене, ако би цијене биле 
приступачније  новац би се 
брже обртао и сви би били 
задовољни”, сматра Муриса 
Марић, извршна директори-
ца Удружења “Дон”.
У нашим трговинама кајсије 
и брескве су из Херцегови-
не и Албаније. Нема ни до-

маћих јабука. Купујемо оне 
увезене из Италије 

и Пољске. На 
Градској трж-

ници јабу-
ке кош-
тају као и 

прошле 
године, 
2 , 5 0 
КМ.

ЦИЈЕНЕ ВОЋА ОБАРАЈУ РЕКОРДЕ
Због лошег ового-
дишњег рода домаћег 
воћа, на пијацама и у 
трговачким објектима  
је воће из увоза. Купци 
примјећују да је оно и 
много скупље у односу 
на претходну годину.

Жељко Перовић

Текст:  Б. Мајсторовић
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БИК (21. април - 20. мај)

ОВАН (21. март - 20. април)

ШКОРПИЈА (23. октобар - 21. новембар)

ВАГА (23. септембар - 22. октобар)

ЛАВ (23. јул - 22. август) ВОДОЛИЈА (20. јануар - 18. фебруар)

БЛИЗАНЦИ (21. мај - 20. јун) СТРИЈЕЛАЦ (22. новембар - 21. децембар)

ДЈЕВИЦА (23. август - 22. септембар) РИБЕ (19. фебруар - 20. март)

РАК (21. јун - 22. јул) ЈАРАЦ (22. децембар - 19. јануар)

ВЕЛИКИ НЕДЈЕЉНИ ХОРОСКОП
Недељни хороскоп  каже да ће ова седмица Овно-
вима бити веома продуктивна. Добијате понуду да 
удружите снаге са особом која има више искуства 
од вас. Било би мудро да ову понуду искористите. 
Новчана ситуација без већих промјена, поведите 
рачуна да се не упуштате у исхитрене куповине. 

Заузете у љубави очекује пријатно изненађење. Слободни Овно-
ви би требало да се опусте. Прихватите позив за излазак, сјајно 
ћете се провести. Најбољи дани биће вам четвртак и недјеља.

Ове недјеље не би требало да се ослањате на “по-
знанства” и свој урођени шарм. Пред вама је пуно 
искушења, неће вам бити лако да испливате из 
проблема. Заузете Ваге да се припреме на драму. 
Партнер ће вам поставити ултиматум. Слободни 
уживају у необавезним односима и дружењу без 
обавеза. Поведите рачуна о притиску, могао би 

да вам ствара проблеме. Најбољи дани биће четвртак и недјеља.

Постоје неке препреке на послу које вам не до-
звољавају да напредујете брзином којом желите. 
Уколико особе са којима сарађујете не могу да 
одговоре на захтјеве, промијените “екипу”. Фи-
нансијска ситуација је стабилна, добро “баратате” 
новцем. У љубави и даље мучите исте муке. Окре-

ните нов лист, много је лакше него што вам се чини. Слободни 
Бикови би могли да започну романсу на послу. Прија вам пажња. 
Провјерите холестерол. Најбољи дани биће вам сриједа и субота.

Доста рада, али и напретка. Тако би најприје мо-
гла да се опише недјеља пред вама. Немојте да 
занемарите помоћ старијих колега, биће вам дра-
гоцјена. Могући су ситнији проблеми у породици, 
старији члан се ослања на вашу помоћ. Ако сте од-
недавно у вези, ова седмца би могла да буде пре-
ломна. Шкорпије имају пуно удварача, али није-

дан није по њиховој мјери. Најбољи дани биће петак и субота.

Ове недјеље ваш проблем недостатка концентра-
ције долази до изражаја и могао би да вас “ували” 
у невоље. Његујте своје вјештине, имате много тога 
да понудите, не дозволите да све пропадне,  јер 
вам је у једном тренутку било досадно. “Вук длаку 
мијења, али ћуд никад.” Не очекујте од партнера да 
пристане на ваше “слободоумне” ставове. Слобод-

ни Близанци ће се наћи у “небраном грожђу”, треба да бирају  из-
међу две симпатије. Најбољи дани биће вам понедјељак и четвртак.

Недјељни хороскоп  има добре вести за Стријелче-
ве. Из сарадње са једном мушком особом произи-
лази успех. Љубавна ситуација је помало необич-
на. Грчевито се држите партнера, али су вам такође 
и сви “радари” укључени и расположени сте за 
флерт. Пазите да не изгубите особу која вам је дра-

гоцјена. Ако нисте скоро били код зубара, ове седмоце би требало 
да преконтролишете стање. Најбољи дани биће уторак и субота.

Недјељни хороскоп  има добре вести за вас. Оче-
кује вас радна недјеља, али изузетно продуктивна. 
Не плашите се да кажете шта вас омета у раду, про-
блеми ће бити ријешени за час. Могући су мањи 
трошкови које нисте предвидјели. Уз мало штедње, 
лако ћете испливати из проблема. Заузете припад-
нике овог знака очекује прелијепа недјеља, парт-

нер вам планира изненађење за викенд. Слободни размишљају 
о бившој љубави. Најбољи дани биће вам среда и недјеља. 

Помало спора недјеља, не успјевате да остварите 
задате циљеве. Немојте да се нервирате због од-
лагања, испоставиће се да је то било далеко боље 
за вас. Финансијска ситуација се поправља, очекуј-
те прилив новца. Заузети доносе одлуку. Стављају 
тачку на токсичан однос. Од ове недјеље им све 

креће у животу. Слободни успјешно заводе све око себе, роман-
тика им није наглашена. Најбољи дани биће сриједа и недјеља.

Почетак недјеље ће бити донекле напоран, све 
што радите мораћете да понављате, стално ће 
недостајати неки “састојак” да се посао компле-
тира. У другој половини вас очекују пријатна из-
ненађења, и пословна и љубавна. Слободни Ла-
вови наилазе на особу која ће им “уздрмати свет” 
и натерати да преиспитају своје ставове. Уко-

лико сте недавно имали проблема са зглобовима, ове недјеље 
су тегобе наглашене. Најбољи дани биће вам петак и недјеља.

Сјајна недјеља за Водолије. успјешно приво-
дите послове крају, а крајем седмице запо-
чињете нове. Добро би било да не радите 
сами, окупите екипу којој вјерујете, бићете још 
успјешнији. Љубавна ситуација вам иде на руку. 
Имате доста удварача, питање је само кога да 
одаберете. Прво откријте шта вам је у овом тре-

нутку најпотребније – романса или авантура. Послије ће све 
бити лакше. Најбољи дани биће вам понедјељак и четвртак.

Обећавајућа недјеља за Дјевице. Лако долазите до 
успјеха, имате широк круг пријатеља и познаника 
из сфере посла којим се бавите и то ће вам ове 
седмице бити од велике користи. Ако сте у браку 
или вези, очекујте пеокрет у односу са партнером. 
Ствари се драстично мењају набоље. Слободни ве-
ома страствени и расположени за флерт. Могући су 

проблеми са леђима. Најбољи дани биће вам уторак и четвртак.

Недељни хороскоп  савјетује Рибама да се окрену 
себи, да се посвете дубљој анализи својих посту-
пака и мало реалније сагледају ситуацију на по-
слу. Да ли је могуће да су се сви уротили против 
вас, као што вам се чини? У љубави бисте моги 
да будете мало њежнији и опуштенији, страх од 
тога да будете повријеђени вам на дуже стазе 

неће донијети радост. Најбољи дани биће вам уторак и субота.
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Припремио: Милан Богун

ФК Омарска наредног 
викенда обиљежава ве-
лики јубилеј, 50 година 
оснивања и рада клуба.
Разлог да се више слави 
лежи у чињеници да је 
клуб обезбиједио трећу 
сезону у елити Републи-
ке Српске.
У години јубилеја клуб 
је рекордер по посје-
ти (17.500) гледалаца 
на домаћим утакми-
цама(12.900 више од 
Рудар Приједора).Уз 
помоћ ФСРС и града ра-
диће се и терен са вјеш-
тачком подлогом.
Компанија Арселор 

Митал даровала је 
пумпе,цријева и 13 пр-
скалица за модеран 
систем за напајање 
терена.Каца запре-
мине 30.000 литара је 
дар Станка Вујковића 
и Младена Ратковића.
Радове су обавили 
играчи,симпатизери и 
Управа клуба.
Младен Јелача, генерал-
ни директор Арселор 
Mittala пустио је у рад 
овај савремени систем.
У суботу, 24.јуна, пово-
дом пола вијека клуба, 
гост је бањалучки Бо-
рац. Од 17 часова,пред 

препуним трибинама, је 
истински спектакл, меч 
за престиж.
У недјељу је свеча-
на Академија у Хотелу 
“Бомар” гдје се очекује 
преко 500 званица. На 
окупу ће се наћи играчи 
свих генерација, Управа, 
тренери,спортски при-
јатељи, представници 
привредног, политичког 
живота Српске.
Честитке клубу и њего-
вим симпатизерима од 
вјерног пратиоца ИПЦ 
"Козарски вјесник".

ПОЛА ВИЈЕКА 
ФК ОМАРСКА

На Међународном рукометном тур-
ниру "Трофеј Бањалука 2023" насту-
пило је око 400 младих рукомета-
шица. ЖРК Мира Приједор, по први 
пут,наступила је у категорији 2010. 
годиште. Играли су против "Зете" из 
Црне Горе, "Младост" Бања Лука и 
"Јајце" из Јајца. На крају су заузели 
треће мјесто.
-Резултат је врло добар јер су прије-
дорске наде женског рукомета први 
пут играле пред публиком. Бронзана 

медаља им је прва у животу. У дрим 
тиму у категорији 2010. годиште су 
наше играчице Маја Мутић и Саша 
Обрадовић, истиче тренер Дарко Гли-
горовић. 
У тиму Мире су још играле: Наталија 
Панић, Тамара Малић, Миа Лукић, 
Душанка Анђелић, Ана Кунић, Ми-
лица Јокић, Анђела Мутић, Наташа 
Пархамов, Виолета Гњатовић. Тренер 
Дарко Глигоревић.

Весна Ђурђевић, чланица Џудо клуба 
Козара Жељезничар из Приједо-

ра, освојила је треће мјесто 
на шампионату Балкана.

Ђурђевићева је,у кон-
куренцији такмичар-

ки до 13 година,40 
килограма, има-

ла пет борби 
и остварила 
четири по-
бједе. У овој 
конкурен-
цији на-
ступиле су 
24 такми-
чарке из 
Румуније, 
БиХ, Грчке, 
Црне Горе, 
М а к е д о -

није, Бугар-
ске и Турске.

Тренер Зоран 
Д р а г о ј е в и ћ 

задовољан је 
учинком Весне 

Ђурђевић на шам-
пионату Балкана одр-

жаном у Сибилу (Руму-
нија).

ЏУДИСТКИЊА ВЕСНА ЂУРЂЕВИЋ 
ТРЕЋА НА ШАМПИОНАТУ БАЛКАНА

Ђурђевићева и тренер Драгојевић 
задовољни бронзом

ПРВА БРОНЗА МЛАДИМ 
РУКОМЕТАШИЦАМА "МИРЕ"
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Тражим жену за чување 
старије покретне жене, пар 

сати дневно. 
Све информације на 

телефон : 065/630-433.

МАЛИ 
ОГЛАСИБУДИТЕ ИНФОРМИСАНИ БУДИТЕ ИНФОРМИСАНИ 

УЗ ПОРТАЛ УЗ ПОРТАЛ 
КОЗАРСКОГ ВЈЕСНИКАКОЗАРСКОГ ВЈЕСНИКА
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Дана 26.6.2023. навршава се девет тужних година 
од смрти нашег драгог супруга, оца и дједа

РАНКА БИЛБИЈЕ
С тугом и поштовањем чувамо успомену на тебе.
Твоји: супруга Милена, синови Драган и Жељко са 
породицама.

18081

Дана 26.6.2023. навршава се 40 тужних дана откад нас је напустио 
наш драги супруг, отац и дјед

ДУЈО (ПЕТАР) МИЛАНКО
(1958-2023)

Научио си нас много, али не и како да живимо без тебе. То ћемо 
морати сами, али знамо да си ти и даље ту, наш анђео чувар, да нас 
водиш, чуваш и милујеш. Вјечно те чувамо у срцима!
Помен ће се одржати у суботу, 24.6.2023. у 11 часова, на Градском 
православном гробљу.
Твоји: супруга Јела, син Петар, кћерка Марина, зет Милош и унук Реља.

18085

Четрдесет тужних дана како нас је напустила 
наша драга снаха и ујна

МИЉА БРКИЋ
(1934-2023)

Драга наша Миљо, била си велики борац и све 
животне изазове рјешавала, до овог кобног за 
којег смо се надали да ћеш моћи али нажалост 
ниси издражала.Отишла си поносно уз пажњу 
своје дјеце код свог Бране, да пут вјечног живота 
наставите заједно. Молимо анђеле да те чувају и 
твоју душу смјесте у рај. Остајеш у нашем сјећању 
без заборава.
Твоји: Ана и Драги. 18082

Дана 17.6.2023. навршило се 40 тужних 
дана од твог прераног одласка

ДАМЈАН КЕКИЋ-КЕКА

МК „Свети Георгије“ Република Српска

18079

Тужно сјећање на вољеног брата, стрица 
и ујака

ЖИВКА (Мирко) ТАДИЋА

Сахрана ће се обавити у Београду , 
22.6.2023.
Ожалошћене твоје сестре и многобројна 
родбина из Приједора.

18086

Навршиле су се двије године од када је 
отишао наш племенити

ДРАГОЉУБ-ДРАГО 
ОБРАДОВИЋ
(1937-2021)

Остаје заувијек у нашим мислима.

Супруга  и синови са породицама.

18083

Живјећете док нас буде.
Зока, Гоша, Нада, Биља и Драган.

ЕМИЛИЈА ЦРНОГОРАЦ
(19.6.1938-27.6.2021)

18087

ЗДРАВКО ЦРНОГОРАЦ
(21.12.1939-2.4.2021)

Дана 26.6.2023. 
навршиће се десет 

година од када са нама 
није наш вољени деда

РАДОВАН БАНОВИЋ
(15.3.1939-26.6.2013)

Хвала ти за сву љубав коју си нам пружио и свему 
што си нас научио.
Хвала за дивно дјетињство.
Твоји унуци: Алекса, Милош, Марко и Лука.

18084

Дана 26.6.2023. 
навршава се десет 

година од смрти нашег 
драгог тате

РАДОВАНА (Марка) 
БАНОВИЋА

Вријеме је прошло али није избрисало сву љубав 
и доброту коју си нам пружио.
Твоји: кћерке Сњежана и Сања са породицама, 
родбина, кумови и комшије.

18084

Дана 13.6.2023. 
навршило се 10 година 

од када је преминуо наш 
драги супруг, отац и дјед

ЖАРКО (Љубана) 
СТОЈАНОВИЋ
(1932-2013)

Хвала за све дане и године проведене с тобом.
Супруга Ифета, кћерке Едита и Сњежана

18080
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GRAD PRIJEDOR
Gradonačelnik

GRAĐANIMA 
PRIJEDORA ISLAMSKE 

VJEROISPOVIJESTI 
ČESTITAM PRAZNIK 
KURBAN-BAJRAM

Gradonačelnik
Slobodan Javor

GRAD PRIJEDOR
Skupština grada

Građanima Prijedora islamske vjeroispovijesti 
srećan Kurban-bajram.

GRAĐANIMA ISLAMSKE 
VJEROISPOVIJESTI

SREĆAN PRAZNIK KURBAN 
BAJRAM

Predsjednik Skupštine grada
Igor Kneginjić

Primarijus dr AZRA PAŠALIĆ
PREDSJEDNICA REGIONALNOG ODBORA PDA BiH PRIJEDOR

Svim vjernicima islamske vjeroispovijesti želimo da 
nastupajuće dane praznika provedu u zdravlju, sreći i 
veselju sa svojim bližnjim.

BAJRAM ŠERIF 
MUBAREK OLSUN

Svim vjernicima 
islamske vjeroispovijesti 

čestitamo

KURBAN BAJRAM

EKP „ELKER“ A.D. Ljubija, BG ENERGO-TEAM d.o.o. 
Prijedor i INVING INVEST INŽINJERING d.o.o. Prijedor

BAJRAM ŠERIF 
MUBAREK 

OLSUN


